Module 8 
English in Use
1) Перейдите по ссылке и ознакомьтесь с новыми словами 8 модуля https://quizlet.com/71940987/flashcards 
2) Послушайте аудиозапись (аудиофайл на сайте), после первого прослушивания повторите за диктором по учебнику стр 82 упр 1 и выполните задание: 
True? False? Not stated?
1-Matt is going to make a one-off donation
2-One-off donation can’t be less than 25 pounds
3-The donation is twenty five pounds per year.
4- The issue of the magazine comes out every three months.
5 – Mr.Matt is going to make a donation to the World Wide Fund.
3) Ознакомьтесь с правилом образования глаголов от прилагательных посредством суффикса –en
суффикс -еn в сочетании с прилагательным образует глаголы, обозначающие переход в состояние, указанное основой: short – shorten (короткий – укоротить), sharp – sharpen (острый – заострять).
4) Образуйте от следующих основ прилагательные и переведите их
Deep
Wide
Red
Sad
Dark
White
5) Watch the film (можно просматривать с титрами) https://yandex.ru/video/preview/?filmId=7530716012964893626&from=tabbar&parent-reqid=1586540721146853-865636549521356129900324-production-app-host-vla-web-yp-200&text=food+chain+for+kids

6)  Look at the picture on page 83 (ex 1) and answer the questions:
· Where does the energy come from?
· Which animal eats only plants?
· Which animal eats other animals?
· Which animal eats both plants and animals? 
7) 

	1. 
	Use the word given in capitals to form a word that fits each space.

1) Green plants start the food chain and become _______ (PRODUCE)
2) Omnivores are called _________ (CONSUME)
3) A carnivore is a ____________ consumer (SECOND)

	2. 
	Give the most suitable heading to the film.

1. The connection between consumers
2. Superiority of animals
3. The circle of life

	3. 
	Fill in the gaps.
*snake   * top     *grasshopper    *chain   *bluebird

The 1) ________eats the grass, and then gets eaten by a secondary consumer – a 2)_________. Then it  gets eaten by a tertiary, or third-level, consumer – a 3)_______. A snake is eaten in turn by an owl. The owl is the apex predator in this food 4)_______. Apex predators are not hunted and eaten by any animals. We say that they are the 5)________of the food chain!






Домашнее задание: 
1)Учебник стр 83 текст : вставить пропущенные слова, читать, переводить
2)Progress check учебник стр 84 упр 1-6 выполнить в тетради
 
Можно высылать видео буклета, крайний срок суббота!


